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Interpelacja w sprawie przyszłości kupców prowadzących działalność w 

okolicach Dworca PKS przy Alei Tysiąclecia 

W związku z prośbą skierowaną do mnie przez przedsiębiorców działających w okolicach 

Dworca PKS przy Alei Tysiąclecia o wyjaśnienie kwestii ich dalszego funkcjonowaniem na tym 

obszarze, proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Jakie plany wobec kupców handlujących na terenie należącym do gminy Lublin ma Urząd 

Miasta? Proszę o uszczegółowienie odpowiedzi w zakresie punktów usytuowanych przy ulicy 

Ruskiej: targ i stoiska przy Dworcu PKS, a także ulicy Nadstawnej 

Kiedy i w jakim zakresie planowana jest zmiana istniejącego stanu rzeczy i której części 

działalności handlowej dotyczy? 

Czy wobec informacji wysłanych do kupców o zamiarze likwidacji części stoisk 

handlowych, Urząd Miasta zaproponuje im konkretne rozwiązania w zakresie wskazania 

alternatywnych miejsc prowadzenia działalności? 

Czy w dalszej perspektywie czasu planowane są zmiany formy i charakteru obecnych 

punktów i miejsc handlowych tj. Supermarket Nova, Bazar sp. z.o.o, a jeśli tak, kiedy i w jakim 

zakresie mają być wprowadzone? 

Docierające do kupców sprzeczne i niekompletne informacje w tym zakresie, w mojej 

ocenie, powodują niezwłoczną konieczność odniesienia się do tego stanu rzeczy, także poprzez 

spotkanie z reprezentacją tych osób. 

Proszę o priorytetowe zajęcie się sygnalizowanymi przeze mnie problemami. 

Z wyrazami szacunku 
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